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Jeg har i lengre tid fulgt planene og debatten rundt 
Lloyds marked og høyhuset ved fossen. 
  
Jeg har sett hvordan opinionen vokser og vokser, og argumentene 
for revurdering av planene vektlegges mer og mer. 
Dessuten observerer jeg hvordan kommunen og utbygger maler seg lenger og lenger inn i et 

hjørne, hvor de vanskelig kommer ut av. Argumenter og påstander står steilt mot 

hverandre. 
  
Mitt ønske er at dere politikere er voksne nok til å beslutte og revurdere hele saken på nytt. 
  
Hilsen 
  
Jens E. Fjeld  
  


